
PROTOKÓŁ 

z obrad XXXIX Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Łabowa 
w dniu 7 lipca 2017 r. 

W sesji udział biorą: 

Radni wg. listy obecności załączonej do protokołu, 
Wójt Gminy - Pan Marek Janczak 
Sekretarz Gminy- Pan Krzysztof Setlak, 
Skarbnik Gminy - Pani Mirosława Nykaza, 

Ad. 1 Otwarcie sesji. 

Obrady XXXIX Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Łabowa VII kadencji 
/2014-2018 /otworzył o godz. 13.00 Pan Krzysztof Skraba Przewodniczący Rady Gminy 
Łabowa. 

Na ustawową liczbę 15 radnych w posiedzeniu w dniu 7 lipca 2017 r . uczestniczyło 11 
radnych, co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Przewodniczący Rady Pan Krzysztof Skraba przedstawia porządek obejmujący : 

Ad. 2 Przyjęcie porządku obrad. 

1. Otwarcie sesji. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z sesji poprzedniej . 
4. Podjęcie uchwał w sprawie: 
- zmiany budżetu oraz zmiany uchwały budżetowej na 2017 rok, 

- o zamiarze podjęcia współpracy między Gminą Łabowa a Lasami Państwowymi 

Nadleśnictwa Nawojowa, 
- udzielenia pełnomocnictwa do reprezentowania Rady Gminy Łabowa w postępowaniu 

przed sądami administracyjnymi, 
5. Informacja Wójta o pracy między sesjami. 
6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Wolne wnioski i dyskusja. 
8. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący pyta czy Radni zgłaszają uwagi lub inne propozycje do przedstawionego 
porządku obrad. 

Uwag nie zgłoszono więc poddaje pod głosowanie przedstawiony porządek obrad, który w 
wyniku przeprowadzonego głosowania zostaje przyjęty 11 głosami . 



Ad. 3 Przyjecie protokołu z sesji poprzedniej. 

Przed przyjęciem protokołu z XXXVIII sesji Rady Gminy Przewodniczący Pan Krzysztof 
Skraba pyta czy Radni zgłaszają uwagi do protokołu, który był do wglądu w Biurze Rady. 
Uwag nie zgłoszono więc poddaje protokół pod głosowanie w wyniku, którego zostaje 
przyjęty 11 głosami za. 

Ad. 4. Podjecie uchwał w sprawie: 

- zmiany budżetu oraz zmiany uchwały budżetowej na 2017 rok, 

Wyjaśnienia w zakresie powyższej uchwały udziela Skarbnik Gminy Pani Mirosława Nykaza. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu 13 głosów za podjęła uchwałę Nr XXXIX/253 / 17. 

- zamiaru podjęcia współpracy między Gminą Łabowa a Lasami Pai1stwowymi 
Nadleśnictwa Nawojowa. 

Wyjaśnienia w zakresie powyższej uchwały udziela Wójt Gminy informując, że 

Nadleśnictwo Nawojowa dofinansuje nam do remontu drogi na osiedlu w Nowej Wsi. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu 11 głosów za podjęła uchwałę Nr XXXIX/254/17. 

- udzielenia pełnomocnictwa do reprezentowania Rady Gminy Łabowa w postępowaniu 
przed sądami administracyjnymi, 

Wyjaśnienia w zakresie powyższej uchwały udziela Wójt. 

Następnie Rada Gminy w głosowaniu 11 głosów za podjęła uchwałę Nr XXXVII/255/17. 

Ad.5 Informacja Wójta o pracy miedzy sesjami. 

Pan Wójt informuje, że w sprawie ustawienia znaku uwaga na zwierzęta domowe w Kotowie 
osobiście interweniował u Dyrektora Zarządu Dróg Pana Czerwińskiego. 

Prowadzimy rozmowy w sprawie dofinansowania do fotowoltaika, którym zajmuje się 
Stowarzyszenie Lider+. 

Projekt na przedszkola dla wsi Czaczów i Łabowa został pozytywnie zaopiniowany i będą 
one robione. 

Ad. 6 Interpelacje i zapytania radnych. 

Pan Roman Banach pyta w sprawie oświetlenia w Kotowie czy coś w tym kierunku jest 
robione. 

Pani Teresa Kłębczyk prosi o wystąpienie do Zarządu Dróg w sprawie naprawy barierek na 
moście koło Pana Ziaja. 
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Ad.7 Wolne wnioski i dyskusja. 

W tym punkcie nikt z Państwa Radnych nie zabrał głosu. 

Ad.8 Zakoi1czenie obrad. 

W związku z wyczerpaniem dziennego porządku obrad Nadzwyczajnej sesj i Przewodniczący 
Rady Gminy Pan Krzysztof Skraba podziękował za udział i zamknął o godz. 13.30 zamknął 

obrady XXXIX Sesji Rady Gminy Łabowa. 

Protokołowała: B. Kroczek 
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